
 

 

Bestyrelsens beretning 2018 

• Præsentation af bestyrelsen 

 

• Administration 

o Inddrivelse af udeståender kontingenter (ny rykkerprocedure taget i anvendelse) 

 

o Mulighed for betaling af kontingent via mobilepay 

 

• Samarbejdet med kommunen 

o Asfaltering af stamvejen 

 

o Fortsat dialog med kommunen vedr. mulighederne for nogle steder at få genskabt 

"kig" mod søen 

o  

Gennemførsel af projekt, der blev vedtaget på generalforsamlingen i 2017: 

Forlængelse af alléen ud i det grønne område, sv.t. oprindelig plan for området.  

Der var træer i overskud, som blev plantet på stien op mod støjvolden 

 

o Projektforslag forberedt til generalforsamling vedr. etablering af ny sti 

 

o Løbende behandling af emner og opfølgning på diverse udeståender…. 
 

• Pasning af de grønne arealer (Birkely) 

o Løbende behandling af emner og opfølgning på diverse udeståender…. 
 

• Øvrigt 

o Der vil primo 2019 blive arbejdet videre med GDPR 


